

敬啟者:

### 青山公路青山灣段擴闊工程的公眾諮詢會

本會得悉政府近日於憲報中發出公告，就青山公路青山灣段之擴闊工程進行公眾諮詢。此工程之範圍涉及擴闊由黃金海岸第一期至海榮路一段長約 1.9 公里的青山公路(位置見下圖)。鑑於青山公路沿線居民對此工程持有不同的意見，經本會了解及研究後，將意見歸納如下:-

根據政府所提供的資料，工程將帶來改變:

- 一. 將會把該地段現時雙線不分隔的道路，將會擴闊為 7.3 米雙線的分隔道路；
- 二. 改善現有路段 8 個路口，應付未來發展；
- 三. 部份地段建造隔音屏障或隔音蓋罩，減低車輛噪音的影響；
- 四. 改建現有三聖邨行人天橋。

另一方面，亦有居民表示反對擴闊工程，理由如下:-

- 一. 地段旁約有 260 棵樹木需要移除，另約 90 棵將被移植，影響區內綠化；
- 二. 隔音屏障將令行人路變窄，同時有礙景觀及空氣流通；
- 三. 擴闊工程未能有效解決現時交通擠塞問題，包括三聖海鮮區一帶，及哈羅國際學校啟用後的交通擠塞；
- 四. 政府未有提供詳細資料，居民未能掌握工程細節，難以表達意見。

為使居民對青山公路擴闊工程的了解，本會已邀請路政署及其顧問公司，在本苑會所內舉辦居民諮詢會，舉辦日期為 2014 年 2 月 21 日(星期五)晚上 8 時 30 分。倘各居民有興趣出席上述諮詢會，請於 2 月 13 日或之前，向 貴座服務員崗位登記，以便服務處協助安排場地及座位。

倘對上述有任何意見，歡迎致電 2949 5111 服務處職員聯絡或電郵至 [oc@aegeancoast.com.hk](mailto:oc@aegeancoast.com.hk)。

此致  
愛琴海岸各住戶



愛琴海岸業主委員會  
主席 黃禮明 謹啟

2014 年 2 月 6 日



To: All Residents of Aegean Coast,

**Widening of Castle Peak Road — Castle Peak Bay**  
**Consultation Meeting in Aegean Coast**

---

We noticed that the Government has published a notice on Gazette regarding the widening of Castle Peak Road — Castle Peak Bay (“The Proposed Work). The Proposed Work involves the widening of a section in Castle Peak Bay of approximately 1.9 km long between Hoi Wing Road and So Kwun Wat. As there were different opinions on the Proposed Work along the estates in Castle Peak Road, we have summarized the gathered comments as follows for your information:-

According to the information provided by the Government, the Proposed Work is based on the below nature:-

1. Alteration of the existing single two-lane carriageway to a dual two-lane carriageway with approximately 7.3m in width,
2. Modification of 8 nos. of road junctions to accommodate future development,
3. Construction of noise barriers / enclosures to lower the increased traffic noise,
4. Modification of an existing footbridge near Sam Shing Estate.


On the other hand, some residents along Castle Peak Road opposed the Proposed Work based on the following reasons:-

1. Around 260 nos. of existing trees will have to be removed and only 90 nos. of them could be transplanted. The Proposed Work will cause adverse effect on the green environment,
2. The proposed noise barrier will constrict the existing footpaths and cause negative effect on the ventilation and appearance of the road,
3. The Proposed Work is not the effect solution to the existing problem of traffic jam involving the seafood area next to Sam Shing, and the roundabout nearby Harrow International School,
4. Residents are having difficulties in expressing their opinions due to limited information provided by the Government.

To provide more detailed information about the Proposed Work for you, we will arrange a consultation meeting about the Proposed Work with the presence of Highways Department’s officials and her consultant on February 21, 2014 (Friday) at 8:30p.m. If you are interested in attending the above meeting, please kindly register at the security post of your tower on or before February 13. We will arrange venue and seats based on the number of participants.

Should you have any enquiry or comment on the above, please feel free to contact the Management Services Office at 2949 5111 or email to [oc@aegeancoast.com.hk](mailto:oc@aegeancoast.com.hk).

Yours faithfully,

  
Anthony Wong  
Chairman  
Aegean Coast Owners' Committee

